
Katarzl,na Zarqbska

Radna Rady Miasta Wloclawek

Wloclawek. dnia 12 marca 2018 r.
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Marek Wojtkowski

Prezydent Miasta Wloclawek

Interpelacja

W imieniu Spolecznej Rady Mieszkanc6w Osiedla ,,Poludnie" we Wloclawku

zwracam sig z uprzejm4 proSbq o ponowrr4 analizp sytuacji zwiqzanej z reaktywacjq linii

autobusowej nr 5 MPK. Zal4czttikj.em do przedmiotowej interpelacji jest wiadomoSi e-mail

ptzeslaaa ptzez Pantq . z Biura Rady Mieszkaric6w.

Z powahaniem
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Katarzyna Zarqbska


